

No. 00059978



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 茅立 老师，在参加与译林出版社共同组织的“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获六年级组指导奖。

特此证明，以资鼓励。



No. 00049851

荣誉 证书

Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **吴可馨** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获 **四年级 二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00051148



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 雷一鸣 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获四年级二等奖。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00051721

荣誉 证书

Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **程锦浩** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获 **四年级二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00051843



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 周梓轩 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获四年级二等奖。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00054230



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 周淑涵 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获四年级三等奖。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00048897



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 查子臻 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获四年级一等奖。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00049703



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **沈一芯** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获 **四年级二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00049848



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **张嘉懿** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**四年级二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00036384



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 倪才淇 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获六年级二等奖。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00037284



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **陈乐天** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**六年级二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00036603



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **陈子寒** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**六年级二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00032217



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **王轩昂** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**六年级一等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00039852



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **黄慕晓** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**六年级二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00034268



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **李子豪** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**六年级二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00033021



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 郑皓元 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获六年级一等奖。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00038536



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 方子恒 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获六年级二等奖。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00038387



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **白宇辰** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**六年级二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00038424



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **凌孟阳** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**六年级二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00039439



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **朱科旭** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**六年级二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00039468



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **许心怡** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**六年级二等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00031483



Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **房炜萱** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**六年级一等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)



No. 00031486

荣誉证书

Tell the Story of China

Through reading, students can improve their self-confidence in reading, stimulate their interest in traditional culture, carry forward the classics of Chinese studies, and improve their comprehensive ability and literacy.

谨此授予 **黄婧** 同学，在参加“讲好中国故事”全国青少年英语视频创作大赛之2023年度秋季学期“朗读之星”活动中，荣获**六年级一等奖**。

特此证明，以资鼓励。

(指导老师：茅立)

